
  Onlangs bracht Value8 het 
krediet van de Rabobank met 5 
miljoen euro terug. Waar Value8 
die middelen met slechts 200.000 

euro in kas voor de aflossing 
vandaan haalde, bleef tijdens de 
aandeelhoudersvergadering van 7 

juni onduidelijk. 

  Opvallende afwezige tijdens de 
aandeelhoudersvergadering was be-
oogd president-commissaris Roelf de 
Boer. De Boer is direct na zijn in-
stallatie opvolger geworden van de 
vertrokken president-commissaris 
Jaap van Duijn. De Boer, die 15 

jaar geleden korte tijd minister van 
Verkeer en Waterstaat was namens 
de LPF, zat volgens Van Duijn “in 
het buitenland”. Eerder ontbraken 
bij hun benoemingen ook al Abel 
Slippens (voormalig-ceo Sligro) en 
Annemarie van Gaal. Bij Neder-
landse beursgenoteerde onderne-
mingen, zoals recent bijvoorbeeld 
ook bij Unilever, AkzoNobel en 

ASR, zijn nieuwe commissarissen 
doorgaans in de zaal aanwezig en 
beschikbaar om vragen van aan-

deelhouders over hun kandidatuur 
te beantwoorden. De Nederlandse 

regels voor goed ondernemings-
bestuur – de eind 2016 herziene 
Code Tabaksblat - schrijven ook 
voor dat aspirant-commissarissen 
acte de présence horen te geven. 

  Value8 moet het na een periode 
van anderhalf jaar waarin het een 
financieel directeur had, binnen-
kort weer zonder stellen. Remco 
Herschel is sinds december 2016 

de financiële man (cfo) binnen het 
driekoppige bestuur, maar wil naar 

eigen zeggen meer tijd aan zijn 
eigen bedrijven besteden. Herschel 
vertrekt op 1 augustus. Value8 gaf 

aan in verband met de nieuwe 
structuur geen opvolger voor Her-
schel te zoeken. Hierdoor zal het 
bestuur van Value8 nog uit twee 
personen bestaan. Van Duijn liet 
in de aandeelhoudersvergadering 
wel weten dat de raad van com-
missarissen voorstander is van een 
cfo binnen de raad van bestuur.

  Value8 stelde ter vergadering dat 
het geen keuze heeft om gebruik 

te maken van de consolidatievrij-
stelling, waardoor investeringen 

op reële waarde gewaardeerd 
moeten worden. Die verplichting 
is echter het gevolg van het feit 
dat Value8 ervoor heeft gekozen 
haar strategie aan te passen. Er 

wordt nu explicieter gesteld dat de 
niet-beursgenoteerde investeringen 

op de middellange termijn verkocht 
moeten worden. Dit brengt volgens 
Value8 met zich mee dat voortaan 
de specifieke boekhoudregels voor 

een investeringsmaatschappij 
gelden. Deze stelselwijziging 

leidde zoals hiervoor toegelicht tot 
positieve herwaarderingen van de 
niet-beursgenoteerde belangen, met 
als gevolg dat de boekhoudkundige 

winst significant steeg.

  Opvallend agendapunt was ook 
de ‘bevestiging’ van de benoeming 
van Accon avm controlepraktijk 
BV (‘Accon’) voor de controle van 

de jaarrekening over 2017. Value8 
had Accon bij de aandeelhouders-
vergadering van afgelopen januari 
al voorgedragen als vervanger van 

Mazars, maar destijds onvoldoende 
rekening gehouden met nieuwe 

Europese regels die gelden bij een 
dergelijke voordracht. Die eerdere 
benoeming was daarom nietig en 
dat moest Value8 repareren. Zo 

bepalen die Europese regels onder 
andere dat richting aandeelhouders 
ten minste twee keuzemogelijkhe-
den worden gepresenteerd en dat 
de onderneming een gemotiveerde 
voorkeur heeft voor één van de bei-
de accountantsorganisaties. Bij de 
laatste aandeelhoudersvergadering 
bleek dat Value8 in het kader van 
het selectieproces heeft gesproken 
‘met vijf accountantskantoren’. 

Daarvan maakten in ieder geval 
deel uit Accon en Mazars. Voor 
Value8 was een selectiecriterium 
of de kantoren “bereid en in staat 
zouden zijn een stelselwijziging 

door te voeren”. Mazars heeft sinds 
boekjaar 2009 de cijfercontrole 

van Value8 uitgevoerd. Sinds een 
wetswijziging in 2016 mag een 
kantoor maximaal tien jaar de 

jaarrekeningcontrole doen. Mazars 
zou dus nog twee jaar Value8 als 

klant mogen hebben, maar Value8 
gaf aan de "wens" te hebben 

"een langetermijnrelatie met een 
accountantskantoor op te bouwen". 
Zodoende viel de keuze op Accon.
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